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   " אמר פרשת " 
 מאיר: - ניהול זמן / סיון רהב 

ניהול זמן זה עניין חשוב וחיוני, אפילו קדוש. בעיצומה של ספירת העומר, אנחנו קוראים עליה גם בפרשת השבוע:  
 בין חג הפסח לחג השבועות סופרים את הימים, ובכל יום מכריזים בסוף תפילת ערבית "כמה היום לעומר".  

צריך ללמוד   - פרשנינו מסבירים שמי שרוצה לקבל את התורה בחג השבועות, מי שרוצה להתייצב למרגלות הר סיני  
 להעריך את הזמן. חלק מההכנה שלנו זה לדעת לייקר כל יממה, לשים לב כמה זמן נשרף ומתבזבז, וכמה מנוצל. 

בפיד ואז   ו נסחפים לעוד הודעה ועוד פוסט כמה אנחנו משקיעים במה שחשוב לנו ובמה שתכננו מראש, וכמה אנחנ 
מתחרטים. הרבי מלובביץ' סיכם את המסר של ספירת העומר במשפט נוקב, שמזכיר לנו שהזמן הוא המתנה  

היקרה ביותר שקיבלנו: "השעות צריכות להיות ספורות, ואז גם הימים ספורים. כשיום הולך יש לדעת מה פעלו,  
 ומה יש לפעול בעתיד". בהצלחה.

 

 נר זיכרון 

 

 תשכ"ו אייר כ"ג  -ז"ל  רות אדלר 
 

 כ"ד אייר תשע"ג  -ז"ל    יוסף ברלוביץ
 

 כ"ד אייר תשע"ז  -ז"ל  דבורה צונץ
 

 כ"ה אייר תשע"ב  -ז"ל  אורי לנדאו 
 
 
 

 
 

 

 

 שהשמחה במעונם 
 טוב  - מזל 

 

 

 רננה. נשואי הנכד, יהודה, בנם של לאה ויעקב, עם  ל למרים ואברהם ביאלה ולכל המשפחה  
 

 ובהגיע הנכד יוסף, בנם של הדסה ואוהד, למצוות.                                                        
 
 
 

 #   2580וג מקוצר  חי   - מטלפון ביתי נייח    )מתוך הקיבוץ(   - שר"פ    מוקד 
 בנייד מכל מקום בארץ ובחו"ל.   073-2341234או לטל' 

 
 

 

 
 

 שבת    זמני
 

 18:48       הדלקת נרות 

 

 19:08      מנחה וקבלת שבת   

 

 19:57        השבת צאת 
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 פינת ההלכה 
 

 ..."?ישי, האם יש הבדל  משנים רגילותל"ג  בעומר חל ביום ש ,השנה"

תנא: "גמרא במסכת יבמות מספרת על מותם של תלמידי רבי עקיבא. ומוסיפה הגמרא:  ה

. כלומר, זמן מיתתם היה בין פסח ושבועות. בפשטות, כיוון  " כולם מתו מפסח ועד עצרת

שזמן מיתתם של תלמידי רבי עקיבא הוא בין פסח לשבועות, מנהגי האבלות אמורים 

בכל היא שמנהגי האבלות נוהגים   הגאונים ות דברילנהוג לאורך כל תקופה זו. ואכן, פשט

מנהגים המצמצמים את הימים אולם בראשונים ובפוסקים מובאים מספר .  ימי הספירה

 יש הבדל בין הטעמים בנוגע לזמן סיום מנהגי האבלות.  .שמנהגי האבלות נוהגים בהם

מנהגי האבלות מסתיימים חמישה עשר ימים לפני שבועות, וממילא מנהגי האבלות    ':בעל המאורשיטת 'לפי   .א

   ימים. ארבעהשלושים וצריכים לנהוג במשך 

)כנגד הימים    ימים  שלושהשלושים ומנהגי האבלות נוהגים רק במשך    ':התוספותשיטת ' לעומת זאת, לפי   .ב

 .שאומרים בהם תחנון(, וכך עולה גם מדברי המאירי

, ולכן כבר לאחר מספר דקות ביום אפשר להפסיק את "מקצת היום ככולו"האחרון של האבלות יש כלל שלגבי היום  

מנהגי האבלות. לכן, לפי בעל המאור מנהגי האבלות נוהגים במשך שלושים ושלושה ימים מלאים, והם מפסיקים 

 .רג בעומר בבוק "ד בעומר בבוקר, ואילו לפי התוספות מנהגי האבלות מפסיקים בל"בל

האבילות בשאל מנהגי  סיום  זמן  והרמ”אנחלקו   ת  ערוך  ב) השולחן  ערוךכותב    (:תצ”ג,  "השולחן  שלא  :  נוהגים 

מלמות.   פסקו  שאז  שאומרים  לעומר,  ל”ג  עד  העיר "…ד בבקר"ואין להסתפר עד יום ללהסתפר  אלו  דבריו  על 

 ". ג"ביום לובמדינות אלו אין נוהגין כדבריו, אלא מסתפרין " :הרמ"א

מפסיקים את מנהגי האבלות האשכנזים    ואילו ר,בבוקד בעומר  "בל  מפסיקים את מנהגי האבלותהספרדים  לכן,  

השנה הרי ש – אולם על אף שבכל שנה יש חילוקי מנהגים בעניין זה בין האשכנזים לספרדים  .בבוקרבעומר    "גבל  כבר

ביום  מתגלחים בעומר חל ביום שישי )כפי שיקרה השנה( גם ספרדים  "גמדוע? משום שאם ל.  יש אחדות בדבר זה

 .)שו”ת יחוה דעת, ח”ד, סימן ל”ב( )שולחן ערוך שם(. ויש מקילים גם בחתונה כשיש צורך בדבר    מפני כבוד השבתשישי  

, מפני כבוד ג בעומר"ליום שישי בהשנה, הן לפי האשכנזים והן לפי הספרדים מותר להסתפר ולהתגלח בלסיכום:  

 .דחק ניתן להתגלח כבר בליל ל”ג בעומרההיתר הוא רק ביום ולא בלילה, אולם בשעת ההשבת. 

מסורת מקובלת היא שרבי שמעון בר יוחאי נפטר בל”ג בעומר. מנין שאב לכבוד ל"ג בעומר נחתום במילים הבאות: "

רשב”י עוצמה כזו של לימוד תורה, שאפשרה לו ללמוד כל הזמן מבלי לחשוב על פרנסה? מנין שאב את העוצמה 

רשב”י ידע שלאחר מות תלמידי רבי    ?כל כך קשים במערה במשך שתים עשרה שנים  המאפשרת לימוד תורה בתנאים

כשיש אחריות כזו על .  מעבירי התורה של עם ישראל עקיבא העולם שמם מתורה. הוא וארבעת חבריו הם מעתה

 .הוא מרגיש את השליחות העצומה שיש לו כלפי עם ישראלכתפיו, הוא איננו יכול להרפות לרגע מלימוד תורה. 

שליחות של תורה, שליחות של חסד. השליחות צריכה  –כשנביט באש המדורה נזכור: לכל אחד מאיתנו יש שליחות 

)הרב    ים"ים טוב למלא את לבנו ולתת לנו כוח ללמוד ברצינות ובעוצמה, לקיים מצוות, לפעול בחסד ולהרבות במעש

 .  י"צ רימון(

  .ל"ג בעומר שמח וברכת שבת שלום. מיכאל    

    

 קריאת תהילים ע"י נשים
 

0018:בשעה תתקיים    
 מסכה(  )נא להקפיד על עטייתבבית מדרש  
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 ועדת בית הכנסת מ
 

  "אמר"שבת פרשת 

 הדלקת נרות  - 18:48
 )משפחות צעירות וילדיהם(  מתחת לחדר האוכל/  בית הכנסתב -קבלת שבת ו מנחה   - 19:08

 

 )משפחות צעירות וילדיהם(  האוכל-מתחת לחדרבבית הכנסת /  -שחרית ומוסף   -  8:30
 ..." ל"ב "והכהנים והלוים בני צדוק  ירמיה, - הפטרה            

 

    בית הכנסתב -מנחה א'  - 13:30
 )בהשתתפות חניכי וחניכות בני עקיבא( בית הכנסתב -ב'  מנחה - 18:00
 שטיבל  / בית הכנסתב - צאת שבת - 19:57

 

 ימי חול  
 הנחת תפילין                            - 4:54
 הנץ החמה     - 5:50
 א'שחרית  - 6:00
 שחרית ב' - 8:00
 סוף זמן קריאת שמע  - 9:13

 מנחה   - 18:45
 שיעור יומי   - 19:00
 ערבית  - 20:15
 "תפארת נתן"   -  מנחה וערבית - 19:15

 אבי שכטר.   - שבת שלום ובריאות איתנהבברכת                              
 
 
 
 
 

 מהתרבות 
 

 . + ועוד רבים וטובים שסייעו 60ל"ג בעומר קהילתי יחד עם ועדת  אירוע גביום חמישי נחג
 תודה לכולם! 

 

 
 

 ההכנות לאירועי חג המשק בשיאן! 
 

 בעוד שבועיים נחגוג את אירוע חג המשק 
 כמיטב המסורת. , (13.5ביום חמישי, ב' סיון )

 

 , בשבוע של חג המשק עצמו  ,השנה
  .אירועים קהילתיים בסימן החגייערכו 

 

 אז שריינו את השבוע בלוח הזמנים וצפו להפתעות....
 

 תמיר יעיש.          
 
 
 
 
 
 

 
 

  



 

 

 

4 

 המרפאה מ
 

 2-7.5 -  שעות פתיחת המרפאה

 

 חגית ו. - שבת שלום      
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 אנו ומוזיאון אנו
 

 - אביב, גלגול משודרג של בית התפוצות -לאחרונה נפתח, בקמפוס אוניברסיטת תל
 "אנו: מוזיאון העם היהודי". 

 נו קני גולדמן:ם מעשי ידי חברי בין המוצגים ישנם שני 
 

 שביר!  כאילו לומר: זהירות -גביע זכוכית גדול, עדין ויפה לחתונות עליו חרוטות מילות הכתוּבה  *
 

 של  מילה מתוך "קדיש יתום". אבנים כאלה נתן קני לקבוצה החלוקי נחל שעל כל אחד מהם חרוט *
         השמדה. נערים שנסעו לפולין. את האבנים הניחו, כמנהג ישראל, על קברי קדושים או באתרי   
 

נכד של אסתר דישון, מציג מעין "מזבח" שבתוכו פנלים שקופים עליהם  הפלג דישון, בן שלוחות ו 
הפנלים וליצור הרכבים   מצוירים סמלים יהודיים רבים בצבעים זוהרים. המבקר יכול להזיז את 

  מעניינים ואף מעמיקים. 
 

 רוכות. דבורה ליס, גם היא משלנו, אצרה חלק מהתע -אם לא די בכך 
 . אבי גודמן 

  

 טיפת חלב  מזכירה  קבלת קהל קבלת רופא קבלת קהל אחיות בדיקות דם  

 10:00-11:00  10:00-12:30 7:30-8:15 א'
בתיאום עם  

 אורה

  8:00-9:00 11:30-14:00 10:00-14:00  ב' 

    10:00-12:30 7:00-7:45 ג' 

 ד'
7:30-8:15 

10:00-12:30 
13:30-17:00 

13:30-16:30   

 7:30-8:15 ה'
11:30-12:30 
14:00-15:00 

 8:00-9:00 
 
 

  8:00-9:00 8:30-10:30 8:30-12:00  ו'
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 פסיפס קהילתי  
 

 ?אז מה מתאים לכם בשבוע הבא
 

  ?ראשון בערב
 

 ? שני בבוקר
 

 ?שלישי וחמישי אחר הצהריים
 

 ?רוצים רק לבוא לאסוף ערכה
 

 ,  שנשלח מוזמנים להירשם בקישור
 . נפגש בשבוע הבא

 . צוות חינוך ובנק הזמן 
 
 
 
 

    
 

 מבנק הזמן
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 + 60מועדת  
 

 לוועדת תרבות על שיתוף הפעולה בפעילות ל"ג בעומר אתמול בערב.תודה רבה 
 ביום ירושלים נבצע שיתוף פעולה דומה כחלק מהאירועים לקראת חג המשק. 

 . אורן  שבת שלום,
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 משולחנה של מנהלת מש"א 
 

 שגיא סרוסי מרמת צבי.   - בשעה טובה ומוצלחת אותרה מנהלת גיל רך חדשה לשלוחות
 המועמדת הומלצה ע"י צוות האיתור )צביקה, ורד ורננה( ואושרה לבחירה במזכירות. 

 אנו מאחלים לשגיא הצלחה גדולה בתפקיד המשמעותי שהיא נוטלת על עצמה.
 שגיא תתחיל לעבודה באופן מלא בעוד כחודש, בינתיים נאחל שהעברת המקל עם יעל תעבור בטוב.

 ונודה כמובן ליעל בצורה מסודרת. בהמשך ניפרד 
 רננה.                           

 כמה מילים משגיא: 
 

 שלום רב, 
 

 ואנו גרים במושב רמת צבי.   9ומתן בן    13שמי שגיא סרוסי, אני אמא לשני ילדים מקסימים: נועם בת  
ב"מנהל מערכות בריאות"  אני בוגרת תואר ראשון ברפואת חירום ב "אוניברסיטת בן גוריון" ותואר שני  

 במכללת עמק יזרעאל. 
שנות עבודה במכללת עמק יזרעאל כאשר בתפקידי האחרון ריכזתי את "החוג   13-מסיימת כעת כ

 למנהל מערכות בריאות" של התואר הראשון והתואר השני יחדיו.
 

 . 1.6לתפקיד ב במהלך החודש הקרוב אפגש עם יעל יופיטר לימי חפיפה ולאחר מכן אכנס רשמית 
אני מגיעה אליכם, שמחה ונרגשת, חדורת מוטיבציה ועם רצון גדול ללמוד איתכם את צורכי המערכת  

 והקהילה ויחד לצעוד קדימה. 
 ביחד ובשיתוף פעולה נוכל לעשות טוב! 

 
 

 
 מערכות סולאריות ביתית

 

בהמשך לפניות של מספר משפחות להתקין מערכות סולאריות על גג ביתן, הוחלט על הקמת צוות  
 שיבחן את הנושא.  

 

 , אבי ב. ואני. ג. , יוסי ק., אורן ח. , צביקה ו., שמירג. סנדי  -בצוות חברים 
 

התקנה של מערכות סולאריות ביתיות מערבת היבטים של נראות והיבטים שקשורים לרשת החשמל 
טטוטוריקה מול חברת חשמל, ולכן הרכבנו צוות בהרכב של נציג ועדת תכנון, נציגי ציבור  הפנימית ולס 

 ונציגי מחלק החשמל.   
 

הצוות דן בהיבטים השונים, והחליט שבאופן עקרוני יש לאפשר למשפחות להקים מערכות סולאריות  
 ביתיות בשלוחות. 

 

 נו לבחון את הנושא מכלל היבטיו, הוחלט לקדם פיילוט ולרשום מספר מערכות באופן שיאפשר ל
 וגם כדי להגדיל את הסיכוי לקבלת תשובה חיובית מחברת חשמל )כפי שיפורט להלן(. 

 

עוד הוחלט, שבשלב ראשון מי שירצה להתקין מערכת יעביר תוכנית של המערכת לועדת תכנון שתאשר  
 כל מערכת באופן פרטני. בהמשך תדון הועדה בקביעת כללים מנחים להקמת מערכת סולארית ביתית.  

 

 מאוד.  ככלל, יש העדפה ברורה להתקנה על גגות שטוחים צמודת גג באופן שהמערכת בעלת נצפות נמוכה  
 

על מנת להקים מערכת סולארית ביתית יש צורך קודם ברישום של המערכת בחברת חשמל וקבלת  
 תשובה חיובית מחברת חשמל. תהליך זה מבוצע על ידי מחלק החשמל שהינו באחריותי. 

 החלטנו בצוות לרשום מספר מצומצם של מערכות כפיילוט ראשון כאמור. 
כת סולארית ביתית לפנות אלי, ולאחר שנראה כמה מבקש ממשפחות שחושבות להקים מער אני  

  משפחות מעוניינות נחליט כמה מערכות לרשום בשלב ראשון. בשלב זה נכון שיפנו משפחות שכבר 
בחנו את הנושא והחליטו שרוצות להתקדם, גם כי יש עלות לרישום וגם כי מרגע קבלת תשובה יש  

 יום להקים את המערכת.   450פרק זמן מוגבל של 
 

 ₪ שתחול על המשפחות )גם אם תשובת חח"י שלילית(.   625לות הרישום באתר חח"י הינה ע
 

 מי שמעוניין לקבל יותר פרטים על התהליך, מוזמן לפנות אלי.  
 ברצוננו לקדם את המהלך, אז אבקש מהמעוניינים לפנות אלינו בשבוע הקרוב. 

 חזי ליפשיץ. 
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 משולחן מרכז משק 
 

 בתחילת מאי נקלוט בע"ה שני מנהלים חדשים לענפים.   -מנהלים חדשים 
 

חנן כבר החל בחפיפה עם יהודה ותוך זמן קצר ייקח אחריות   חנן חוזר לרפת ויחליף את יהודה.
 מלאה על הרפת.  

 

אך עבד  שייקה שלא בא מענף ההודים  שייקה חורב מנוה אור יחל החודש לעבוד בענף ההודים.
יתחיל בבית אימון ובמקביל יתחיל בחפיפה עם רענן, כשתוך מספר חודשים  שנים רבות בענפי בע"ח,  

 אנחנו מייעדים את שייקה להחליף את רענן בניהול, ורענן ימשיך בענף כמנהל חוות האימון.  
 מכאן איחולי הצלחה לחנן ולשייקה.  

 
עת החלק הראשון של המטע בעיצומה. בעוד כשבועיים מתוכננת נטיעה  ההיערכות לנטי   -מנגו 

שתילים. הנטיעה תתקדם בהתאם למועדי אספקת השתילים ותסתיים לפני    3,000 -ראשונה של כ
 שנת השמיטה שבפתח.  

 
 1.3- ב הגגות שנותרו פנויים בהספק מותקן של כו בימים אלו אנחנו מסיימים התקנה של ר  -סולארי 

מגה וואט, דומה לכלל ההספק של המערכות שהותקנו עד היום. מערכת נוספת נמצאת בשלבי  
 בחווה שצמודה למטע.   7הקמה על לול 

 
פרטיב רפת ישראל.  בהנהלה הכלכלית שהתקיימה השבוע אושרה הצטרפות לקואו  - קואופרטיב החלב  

חלב שינהל  מטרת התאגיד הינה להיערך ליום שבו תבוטל מדיניות התכנון בישראל, וליצור תאגיד יצרני 
 מו"מ מול המחלבות בשם היצרנים ויקבע ליצרנים מכסות ייצור בדומה למנגנון הקיים היום. 

השכילו להתאגד.   זאת כלקח ממה שקרה בישראל ובעולם בענפים בהם בוטל התכנון והיצרנים לא
בישראל הדוגמה הטובה לחוסר תכנון היא ענף הפטם שבשל חוסר התארגנות, סובל כבר מספר  

שנים מהפסדים כבדים של כל שרשרת הייצור. המהלך הובל על ידי אביתר דותן ומומן על ידי  
 הארגונים הכלכליים של הקיבוצים והוא מהלך חשוב להבטחת עתיד יצרני החלב. 

 
בהנהלה הכלכלית ניתנה סקירה של יוסי על התהליך שנעשה עד כה לתכנון של   -חידוש תשתיות 

חידוש התשתיות הותיקות והמלצות להמשך. ההנהלה המליצה להקים בהקדם את מינהלת  
התשתיות שתלווה ותכווין את התהליך, ואישררה את התקציב לשלב הראשון של התכנון מכספי קרן 

   אש"ח. 300  -תשתיות בסך של כ
 

בשבוע שעבר קיימנו ישיבה ראשונה של צוות שמטרתו לבחון את ענפי    -צוות חקלאות הצומח  
הצומח בשלוחות )גד"ש ומטעים( ולהמליץ על אסטרטגיה לשנים הבאות הן בהיבט של תמהיל  

 הגידולים והן בהיבט של המבנה הניהולי והארגוני של הענפים. 
 

 נר, איתן מאירפלד, אלי שריר, ירון ודניאל בנאי ואני. בצוות חברים רפי אלון, יוסי ק
 לצוות יצטרפו שי פרס ואלון רבטל כמשקיפים. 

 

הרקע להקמת הצוות הוא השינוי הדרמטי במחירי המים, והשינוי הצפוי במכסות המים שצפויות לגדול  
גידולים, תהליך  משמעותית, יחד עם מגמות נוספות בתחום החקלאות כגון שחיקה ברווחיות של חלק מה 

אותנו לחשוב אסטרטגית   של מיזוגים וקונסולידציה הן ברמת הייצור והן במערכות השיווק, שמחייבות 
 כיצד להיערך לשינויים הללו. 

 גיש את המלצותיו להנהלה הכלכלית.  להו הצוות צפוי לסיים את עבודתו תוך מספר חודשים 
 

 .חזי  - שבת שלום                    

 
 תערוכת נעליים 

 

 , 11:00  - 17:30 -בין השעות  (,3/5ביום שני, כ"א אייר )תערוכת נעליים תתקיים  
 ק או אשראי או ביט או מזומן.  'צבהתשלום: הישן. בגדים הבמחסן 

 . מיכל לייטנר
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 (  26.4סיכום מאסיפת חברים שהתקיימה ביום שני י"ד אייר )
 

 האסיפה התקיימה ב"זום" תוך השתתפות פיזית לנרשם/ים מראש כפי שפורסם.
 

שי גרוסמן. אישור האסיפה   -הצעת צוות איתור )המזכירות הגוף הממליץ( לבחירת יו"ר קיבוץ 
הציגה את הסעיף ואת המועמד שי גרוסמן. שי סיפר על    רננה שאול  להעברת ההצבעה לקלפי.

 עצמו והשיב לשאלות הציבור. התקיים דיון. אושרה ההצעה להעביר את ההצבעה לקלפי.  
 מועדי הקלפי פורסמו למחרת האסיפה. 

 

את   אישור האסיפה להעברת ההצבעה לקלפי, לקבלה לחברות מלאה  -המלצת ועדת חברים 
 המשפחות הבאות:  

 מיכל ושחר דוידוביץ, נטע ואלחנן ולך, זאב, -מיכל וגילי )גלעד( בן נטע ואמיתי בוקובסקי, 
 מיכל ודניאל כץ, נתלי ודניאל מסאמי, ענבל ועמית פורשר, תניא ולן פידר, יפעת ויוחאי רבי, 

 ובינסון, נירית ועמית רוטשטיין, רויטל ויונתן רותם, אסתי וקובי שרווינטר. אושרה ודניאל ר
 

 מרכז ועדת חברים הציג את הסעיף והשיב לשאלות.   ,יהודה אריאל
משה פורת הגיע לאסיפה זו באופן פיזי במיוחד, כאשר על דש חולצתו סמל בני עקיבא. משה בירך  

  -בהתרגשות רבה את המשפחות הצעירות על רצונם להצטרף לחברות, ובכך להמשיך את דרכנו 
תורה ועבודה. משה ציין את גודל האחריות להיות חלק מהקמת קיבוץ דתי בארץ ישראל ואת גודל  

יות דור ההמשך של קיבוץ שלוחות. ההחלטה להעביר את ההצבעה לקלפי התקבלה ללא  הזכות לה
 מתנגדים, מועדי הקלפי פורסמו למחרת האסיפה.

 

 רננה הציגה את הסעיף.   -תמיר יעיש   - הצעת מש"א לבחירת מרכז ועדת תרבות
 תמיר נבחר לתפקיד מרכז ועדת תרבות ללא מתנגדים. 

 איחולי הצלחה לתמיר, ותודה לאורה טובי שמילאה את התפקיד עד לא מכבר, במסירות ובמקצועיות. 
    

הצעת מש"א )הנהלת קרן מילואים הגוף הממליץ( לבחירת חבר/ה לועדת הסיווג לבעלי צרכים  
 ג'ודי פולסטר )במקום ניצה קנר(. רננה הציגה את הסעיף.   -  חברמיוחדים ותלויים ב 

 בוועדה.  ה ת כהונג'ודי פולסטר נבחרה במקום ניצה קנר. תודה לניצה על תקופת 
 

סטיב ליס.    - : מרכז  אישור האסיפה להרכב חברי ועדת הסיווג לבעלי צרכים מיוחדים ותלויים בחבר 
 קדנציה נוספת, וג'ודי פולסטר.    - אבי  - חברי הועדה: יוסי יעיש, יעל בן 

 נרשמה בקשה לקבל דיווח לציבור על הנעשה בועדה. הרכב הועדה אושר ללא מתנגדים.  
 

יוסי קנר. רננה הציגה את הסעיף, נציגי המזכירות    - הצעת מש"א לבחירת מרכז מינהלת תשתיות
 יוסי קנר נבחר ללא מתנגדים. השיבו לשאלות.  

 

 חומר חולק. התקיים דיון.   - אישור האסיפה להגדרת תפקיד מינהלת תשתיות
 בהסכמת מנהלת מש"א ויו"ר המינהלת התקבלו ההערות הבאות:  

 *הוספת מרכז משק כחבר במינהלת תשתיות )נשמט במסמך(.  
 *בהרכב המינהלת יכהנו שני נציגי ציבור ולא אחד כפי שמופיע.

 *יש להגדיר הגבלה של שלוש קדנציות ליו"ר המינהלת. 
 הגדרת תפקיד מינהלת תשתיות אושרה עם התיקונים שהתקבלו.

 הנהלת האסיפה.             
 
 

 אסיפת חברים  
  

   ( 3.5.2021ביום שני, כ"א באייר תשפ"א )  תתקיים אי"ה 
   20:30בשעה 

 האסיפה תתקיים  בחדר -אוכל 
 

 חברים סדר יום לאסיפת 
 

 הרמת כוסית לכבוד קבלתם לחברות של המשפחות המצטרפות. .1
 

  -הצגת הנוהל המתוקן והנספחים, ואישור האסיפה להעברת ההצבעה לקלפי  -נוהל שיוך דירות  .2
 בהשתתפות עו"ד יונתן גולדשטיין ומלווה התהליך ניב ליש. חומר יחולק.  

 על נוהל זה להתקבל ברוב רגיל.
 הנהלת האסיפה. -מוזמנים          
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 משולחנה של מזכירת הפנים 
 

   להינשא. שהודיעו על רצונם ,משערי תקוה ולאליאור אורן  לאלישבע ליס  -מזל טוב 
 . ותמשפחלברכות 

 

דרך חיים שאנו מתגאים בה. דרך המביעה כבוד והכרת הטוב למי שהקים היא קהילה רב דורית 
את הקיבוץ, שותפות במטרות ושיתופי פעולה בין כל מי שנמצא איתנו היום, ואמון בדור הצעיר, 

כולנו. ביום חמישי הונח עוד נדבך  ת גאוו טובת צמיחה, שגשוג ופריחה לאת הדרך לך שימשי 
 בניה.  לו כאשר שלוש עשרה משפחות חתמו על הסכמי הצטרפות לחברות  ,קיבוץבמשמעותי 

   אירוע החתימות המרגש התקיים במרכז דורות, על כוס קפה וכיבוד קל.
דני מאירפלד ויוסי קנר ייצגו את הקיבוץ במעמד החתימות, בירכו את המשפחות והעניקו להם שי  

 ספלי קפה "בונים בית בשלוחות". בהצלחה לכולנו!   -וע בשם המזכירות צנ
 

 בגין  רוע מרגש, אם כי השמחה עדיין לא שלמהי תה בהחלט אי השבת הי  -  חזרה לבית הכנסת
 מעלינו כמו ענן.   תשעדיין מרחפ ,גבלות הקורונה מ

ם אף יותר, תודה לרב מיכאל על דרשתו לרגל חזרתנו החלקית לבית הכנסת. מקווים לימים טובי 
 בהם נוכל להתאסף יחדיו בבית הכנסת, להודות ולהתפלל מכל הלב בשירה ובשמחה גדולה.  

 

אמנם ללא הגשר והסירה, ובכל זאת החורשה שלנו היא מקום נהדר למפגש   -חורשת האקליפטוס 
 ווי סיפורי מקום ושירי ארץ ישראל, למדורת ל"ג בעומר ועוד. חברתי, לקומזיץ בלי 

הקסם של המקום כמובן תלוי במצב הניקיון והתחזוקה, ובשמירה על בטיחות באש למניעת שריפות 
ודואג  זור, מטפח את הא מסלק מפגעי בטיחות ככל שיש, אוסף אשפהש יש מי מזה שנים, חלילה. 

  לטובת כולנו.לשמור על המקום 
מי שמעוניין לקיים מפגש משפחתי או חברתי בחורשה, בין אם זה חברים ובין אם נוער וילדים,  

 מתבקש לתאם את המועד דרכי מראש על מנת לוודא שהמקום פנוי לזמן המבוקש.  
לתיאום ציפיות השארת האתר בסוף המפגש, ולקבלת  גולדמן אחרי תיאום המועד פונים לקני 

 ים!הוראות בטיחות באש. מוזמנ
 

או להתקשר   daf@shluhot.comלמייל רק יש לשלוח אל תרצה  ל"מקומי"לדף מידע ו פרסומים 

 תודה. לטלפון הנייד.   ולא(,  2254)פנימי  6062254-04במהלך שעות העבודה לטלפון  משרדל
 

האוכל, אכן אירוע משמח לאחר תקופה  -הקרובה תתקיים באופן פרונטלי בחדר אסיפת החברים
גם להרמת הכוסית לכבוד   ארוכה של אסיפות ב"זום". נשמח להשתתפות גדולה של הציבור,

לחברים גם  -לכולנו דיון בנושא שיוך דירות שנוגע המשפחות שיתקבלו אי"ה לחברות בקיבוץ, וגם ל
 החדשים. הוותיקים, גם לחברים בעצמאות כלכלית וגם למצטרפים 

 אוכל יופעל על קירור לאסיפה זו. מקווה שיהיה לכולנו נעים!ה-לידיעתכם, המזגן בחדר
 

 מן המזכירות 
 

  ניב ליש ,מואל ברלוביץש בהשתתפות  ,בפני המזכירות לקראת האסיפההוצג   - נוהל שיוך דירות
הציבור  שנערכו במסמך בהתאם להערות תיקוניםעו"ד גולדשטיין הציג את ה . עו"ד יונתן גולדשטיין ו 

 מהמפגש הקודם שהתקיים לפני זמן רב, ויחד עם ניב ליש השיבו לשאלות.  
המזכירות מבקשת מצוות שיוך להציג בפני האסיפה את יתרונות חלופת האגודה ואת סטטוס הטיפול  

 מול הגורמים החיצוניים וכן הסבר על סיבות העיכוב בהתקדמות.  
כולל הנספחים, לדיון ואישור העברת הנוהל  המזכירות תומכת בהבאת המסמך לאסיפה  החלטה:

 לקלפי. על הנוהל להתקבל ברוב רגיל. 
 

יר, תפורסם הודעה לציבור דרך "מקומי" על מועדי ו הוחלט כי לפני ביצוע ריסוסים מהאו  -  ריסוסים
זור. כמו כן, יש לבחון את מנע מלטייל באותו אי הריסוס על מנת לתת הזדמנות לסגור חלונות ולה 

 ויר ולוודא שהסיכום מתקיים. ו בנושא המרחק הנדרש לריסוסים מהא סיכומי העבר
 

  : ג'ודי תבקש מהנהלת אסיפההחלטהלהחליף בין הסעיפים. עלתה בקשה  - נהלת תשתיות י מ
 קודם לאשר את יוסי כמרכז המנהלת ואח"כ לאשר את המנהלת.   -להחליף בין הסעיפים 

 ג'ודי. - שבת שלום             
 

  ם שלו - שבת

mailto:daf@shluhot.com
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 שלום רב, 

 
 ?  מה עניין שמיטה אצלי 

מתקיים כנס שמיטה ארצי בשותפות גופים רבים וטובים ובהם , לקראת פרשת בהר,  רובבשבוע הק
  תביוזמיתקיים ערב    ,2.5כ' באייר,    ,ראשון הקרוב  יום ,  כנסאשון של הדתי. ביומו הרתנועת הקיבוץ ה

? ליצעניין שמיטה א מה    -   שאלהאת היבררו  חשובים שו  ביםטו   מרציםמנו  שאליו הוז   הקיבוץ הדתי 
בין   הפער  את  מיישבים  ועכשיו לחי השמיטה    צוותמכיצד  כאן  אינה   בחברה,  ינו  המכריע  שברובה 

 ומצע מנותק  תות שביעי פירקדושת  שמיטת כספים,  על  טה שלנו?  ן כוונת התורה לשמי מה בי ?  איתלקח
  .ועוד

   זום קישור ל   לקבל י  כד ? נרשמים  ם לשיעורי   איך מצטרפים 
https://forms.gle/f9KV3eQ93B6WffQQ6     נועה.  ומים בקיבוצים ובפייסבוק של הת ועוקבים אחר הפרס 

ם מתקיימי וסדנאות  שיעורים  ו  לואי   מה עוד קורה בכנסראו  הכנסו ו סבוק לייב.  ס ישודר גם בפיי כנה
 tps://landing.zst.co.il/shmita21htזום מציאות ובב
 

 סבב ביקורים  -מסע מתחברים בתנועה 
הפעילה   את  המזכירות  שוב  לחוש  מטרה  מתוך  הקיבוצים  בין  מסע  של  בתחילתו  השטח נמצאת 

דל עוז ובשבוע חלפו נפגשנו במעלה גלבוע ובמגיים ש. בשבועחברים ולהנהגות הקיבוציםל ולהתחבר
קצרים אך פנים בפנים,  המפגשים  .  חותושלו   מירב,  עין הנצי"ב, טירת צבי וותים מצנפגש עם  הקרוב  

שותף,  המ  התנועתי חיבור  , ומשתדלים לגעת בטעם הכל קיבוץ  של    הייחודמאירים את    ,ייםמשמעות
באמי ל  כליםבו  הו מושו  הזהפן  לזמן  קהילה  מתאים  קיבוץ.  ולכל  בכל  במפגש  שעולות  , הנקודות 

 . כנית העבודהו ה תנועתית ובתיקבל ביטוי במועצ ,, לאחר עיבוד מתאים ן קריאת כיוון וחלקשמשות  מ
 

 שבתות התנועה 
ריכים תאו  טימי וקבענדחיות, הגענו סופסוף לתקופה שיש בה אופק אופשל סימני שאלה ו לאחר תקופה  

ל הקשלוש  חדשים  הדתשבתות  תקווה  יבוץ  מתוך  חודשיםי  מספר  בעוד  לביצוען  )אוקטובר,   שעד 
 .  תמצבנו ילך וישתפר מבחינת ההגבלו  ,(2022וינואר  2021 במברנו 
ונפרסם כאן   ,רשמהחבר או חברה שיסייעו לכל מי שמתקשה בהבכל קיבוץ    נציע למנותם השנה  ג

 משימה.  ל םמת המתנדבי י בשבוע הבא את רש
) אליהם לפני מועד ההר  אפשר לפנות כבר (  9:00)מתחילים ב  כך שבבוקר ההרשמה  (  12.5שמה 

  - ם על השבתות וקישור להרשמה באתר הקיבוץ הדתי פרטי !  לכולנו בהצלחה ובהנאה  תכוננו למשימה.  י 
org.ilw.kdati.ww 

 
   י שדה הפוליט ה

, ממשלה תקום  לאפשרות ש   תהתארגנו בו ץ  מאמבממשיכים  משך. אנו  נירה הפוליטית  בז  וודאותחוסר ה
 . שפיע היכן שניתן ה, בתקווה לםהקואליציונייכמים מתאימים להסומכינים את הנושאים ה

 .  דית סילמן עי מתן כהנא ו ר אורבך, י נ - ח"כים של ימינההמ  בשבוע הבא ניפגש בעז"ה עם חלק
אמיתית של החברה פוליטיקה של ברית  ותבטא  יציבות  אחריות לשתיקח  תקום ממשלה  שאנו מקווים  

  בישראל. 
 

 . המזכירות הפעילהשבת שלום, אמיתי פורת וחברי       

 

https://forms.gle/f9KV3eQ93B6WffQQ6
https://landing.zst.co.il/shmita21
http://www.kdati.org.il/

